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PROTOKOLL 
 

Datum 
2024-05-23 

 

Sida 1/3   

 

2024:03 Protokoll styrelsemöte Jönköpings läns 
Luftvårdsförbund den 23 maj, 2024 
 

Närvarande: 
Christer Gustafsson, Gnosjö kommun (ordförande) 
Anne-Catrin Almér, Länsstyrelsen (sekreterare)  
Göran Bäckstrand, Jönköpings kommun 
Håkan Johansson, Värnamo kommun 
Krister Wall, Trafikverket 
Maria Cannerborg, Region Jönköpings län 
Annie Grann, Jönköpings energi AB 
Wiktor Skoglund, Trafikverket 
Tobias Haag, Länsstyrelsen (suppleant) 
 
Plats: Länsstyrelsen 
Tid: 0900-1100 

 

1. MÖTET ÖPPNAS 
Christer Gustafsson förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna!  

2. VAL AV JUSTERARE 
Krister Wall valdes till justerare.  

3. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes. 

4. PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE STYRELSEMÖTE 
Beslut: Protokollet lades till handlingarna.   

5. EKONOMI 
Fakturor från årsmötet, kostnaden för lunch och fika, har skickats till 
Gunilla. Medlemsavgifterna har inte skickats ut ännu. Anne-Catrin 
påminner Gunilla. 
Beslut: Den ekonomiska rapporten godkändes och lades till handlingarna.  

6. MEDLEMSVÄRVNING 
Vi har fått flera nya medlemmar sedan sist. Vid årsmötet valde Thule att gå 
med Förbundet. Efter årsmötet besökte Christer och Anne-Catrin företaget 
HangOn som också valde att bli medlemmar. Christer har även lyckats 
värva Axelent sedan dess. Så tre nya medlemmar sedan årsmötet! 

http://www.luftvardsforbundet.se/
https://www.axelent.se/sales/?gad_source=1&gclid=EAIaIQobChMI5MSZ3J-jhgMVORCiAx1ROAsCEAAYASAAEgK6I_D_BwE


 
 
 
7. UPPFÖLJNING AV ÅRSMÖTET 

Signering av årsredovisningen 
På årsmötet uppstod frågan om vilka som ska underteckna 
årsredovisningen. Man gör olika i olika föreningar men i många är det hela 
styrelsen som undertecknar.  
Beslut: Framöver skriver vi ut att det är ordförande och sekreteraren som undertecknar 
årsredovisningen ”på styrelsens vägnar”. Styrelsen tar beslut om att godkänna 
årsredovisningen på sista styrelsemötet innan årsmötet.  

Medlemsavgifter 
Under årsmötet lyftes frågan om för vilket år som årsmötet beslutar 
medlemsavgifterna för: innevarande eller kommande år.  
De senaste åren har vi haft en löpande uppräkning enligt konsultprisindex.  
Beslut: Årsmötet beslutar om medlemsavgift för kommande år och årtalet skrivs ut i 
dagordningen.  

8. LUFTSEMINARIUM  
Det är vår tur att anordna kvartalsseminariet. Jakob Törefors på HangOn 
har tackat ja till att hålla det och det är inbokat den 13 juni, kl 9-10. 
Informationen är utlagt på hemsidan och inbjudan skickas ut efter 
styrelsemötet. 
 

9. SAMVERKANSOMRÅDET FÖR KONTROLL AV LUFTKVALITET I JÖNKÖPINGS 
LÄN 

Indikativa mätningar 
I början av april anordnade vi ett digitalt möte med kommunerna i länet om 
indikativa mätningar. Det framkom att det kan finnas olika önskemål om 
vilka föroreningar som man vill mäta. Baserat på kostnaderna från tidigare 
mätningar, samt antalet kommuner som är intresserade kommer den totala 
kostnaden landa under direktupphandlingsgränsen (700 000 kr).  
Mötet gav Anne-Catrin och Wiktor ett uppdrag att kontakta möjliga 
konsulter för att få mer information om teknik och kostnader. Wiktor och 
Anne-Catrin har sedan dess haft möten med Sweco och IVL som båda ska 
skicka mer detaljerad information. Även andra konsulter ska kontaktas. 
Målet är att kunna avgöra vilken konsult vi vill gå vidare med innan 
sommaren och att kommunerna får till efter sommaren på sig att avgöra om 
de vill delta och vilka ämnen de skulle vilja mäta.  

10. ÖVRIGT 

Projektet – sensorer som mäter partiklar och VOC 
Anne-Catrin har stämt av med Per Leandersson på AMM. Mätarna i 
Kronoberg och Kalmar har inte kommit upp ännu. Per och Helen Karlsson 
från AMM ska därför åka dit i början av juni och hjälpa till att sätta upp 
dem. 
Ansökan är fortfarande aktuell och de behöver namn på organisationer som 
deltar.  
De frågeställningar de funderar på till sin studie är:  

1. Utvärdera resultaten, hur och varför de varierar i sydöstra 
Sverige. 



 
 
 

2. Hur befolkningen kan ta till sig data, hur kan den användas i 
skolor.  

AMM ska återkomma när de är närmare en ansökan.  
 
Ljungarum 
Trafikverket utreder en ny lösning för trafikplats Ljungarum i Jönköping där 
E4 och väg 40 går ihop. På uppdrag av Trafikverket har WSP tagit fram en 
luftutredning över nuläge, nollalternativ 2050 och planförslag 2050. Både 
nollalternativet och planförslag visar på ett överskridande av gränsvärdena 
för nuvarande MKN vid vägbanan 2050 (dock gäller MKN endast där 
människor vistas, vilket ju inte gäller vägbanan på en motorväg). Nära 
trafikplatsen finns både bostäder och en skola. Trafikplanen har varit ute på 
samråd och Jönköpings kommun kommer att svara på den men svaret är 
inte inskickat ännu. Luftvårdsförbundet har inte fått ärendet på remiss.  
 
Ärenden 
Förbundet får bara ett fåtal ärenden för synpunkter varje år. Det är svårt att 
bedöma när vi ska vara med och lämna synpunkter. Ska det bara vara när 
det är påverkan på luftkvaliteten i stora delar av länet? Det kan vara så att vi 
behöver sätta kriterier för när vi svarar.  
Beslut: Anne-Catrin kollar med de andra luftvårdsförbunden hur de hanterar ärenden.  

11. NÄSTA MÖTE 
Flera i styrelsen vill se hur provtagning av krondroppsnätslokaler går till. Vi 
vill därför samordna nästa styrelsemöte med provtagningen av en 
krondroppsnätslokal. Vårt förslag på datum är den 5 september. Anne-
Catrin stämmer av med SLU om de kommer kunna genomföra provtagning 
då. 

12. MÖTET AVSLUTAS 
Ordföranden avslutade mötet och tackade för visat intresse.  
 
 
Vid protokollet 
 

 .....................................................  
Anne-Catrin Almér (sekreterare) 
 

 .....................................................   ……………………… 
Christer Gustafsson (ordförande)  Krister Wall (justerare) 
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